



## **Press conference: Countries Pledge Millions for Technology Transfer to Implement Paris Agreement**

*COP22 Press conference 10:30 Wednesday, 16 November  
Room Rabat, Blue Zone Media Centre*

**Canada, Denmark, the European Union, Germany, Italy, Japan, Korea, Switzerland and the United States will announce their support for a major scale-up of technology transfer to developing countries to help implement climate change commitments made under the Paris Agreement.**

Speakers:

- Richard Kinley, UNFCCC, Deputy Executive Secretary
- Catherine McKenna, Minister of Environment and Climate Change, Canada
- Roberto Ridolfi, Director, DG DEVCO, European Commission
- Jonathan Pershing, Special Envoy for Climate Change, United States
- Shigemoto Kajihara, Vice-Minister for Global Environmental Affairs, Japan
- Franz Perrez, Head of Delegation, Switzerland
- Suil Kang, Ministry of Science, ICT and Future Planning, Korea

Contact:

Irma Juskenaite/ Communications Associate  
Climate Technology Centre & Network (CTCN)

[i.juskenaite@unido.org](mailto:i.juskenaite@unido.org)

Tel: +370 68694320

<http://www.ctc-n.org/>



## **Conférence de Presse: Promesse de financement pour le transfert de technologies et la mise en œuvre de l'accord de Paris**

*COP22 Conférence de Presse 10:30 Mercredi 16 Novembre  
Salle Rabat, Blue Zone Media Centre*

**Le Canada, le Danemark, l'Union Européenne, l'Allemagne, l'Italie, le Japon, la Corée du Sud, la Suisse et les États-Unis annonceront leur contribution pour la mise en œuvre des engagements en matière de changement climatique pris dans le cadre de l'Accord de Paris via leur soutien à une utilisation croissante du transfert des technologies climatiques.**

Intervenants:

- Richard Kinley, CCNUCC, Secrétaire Exécutif Adjoint
- Catherine McKenna, Ministre de l'Environnement et du Changement Climatique, Canada
- Roberto Ridolfi, Directeur, DG DEVCO, Commission Européenne
- Jonathan Pershing, Représentant Spécial pour le Changement Climatique, États-Unis
- Shigemoto Kajihara, Vice-Ministre des Affaires Environnementales, Japon
- Franz Perrez, Chef de Délégation, Suisse
- Suil Kang, Ministère de la Science, TIC et de la planification future, Corée du Sud

Contact:

Irma Juskenaite/ Associée Communication  
Centre et Réseau des Technologies Climatiques (CTCN)  
[i.juskenaite@unido.org](mailto:i.juskenaite@unido.org)  
Tel: +370 68694320  
<http://www.ctc-n.org/>